
ZÁPIS ZE SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY 

Základní školy, Fakultní školy Pedgogické fakulty UK, Praha 2, Slovenská 27, 
(dále jen ZŠ Slovenská nebo Škola) 

konané dne 30. 9. 2024 od 17:00 v prostorách Školy 

 

Program schůze:  

1. Zahájení, prezence, seznámení s programem schůze 

2. Hodnocení ředitelky Školy 

3. Diskuze, různé 

Přítomní: 

ČLENOVÉ RADY: 

Mgr. Radek Krupička, DiS. 

Mgr. et Bc. Veronika Mojková 

Bc. Luboš Příkop 

Štěpánka Tkáčová 

Filip Rameš 

Mgr. Michal Tobrman 

PaedDr. Jana Rybínová 

Bc. Renáta Kašická  

 

Ostatní:  

Mgr. Hana Žampová, ředitelka Školy 

 

Průběh schůze:   

Ad 1) Schůze byla zahájena v 17:00 a dle prezence bylo přítomno osm členů Školské 
rady a ředitelka Školy. Ing. Zdeněk Starý byl řádně omluven a hodnocení ředitelky školy 
zaslal online formou.  

Rada je tedy usnášeníschopná. 



Cílem dnešního setkání je hodnocení ředitelky Školy a dále navazující diskuze k různým 
tématům týkajícím se provozu školy, podnětům od rodičů atd. 

Ad 2) Před začátkem hodnocení opustila ředitelka Školy místnost, kde se schůze 
konala. Všichni členové Školské rady (Ing. Starý online formou) se jednotlivě slovně 
vyjádřili k hodnocení ředitelky Školy a dle definované stupnice (A, B, C) shledali její práci 
jako velmi kvalitní (A).   

Ad 3) Diskuze se kromě členů rady účastnila také ředitelka Školy. 

Diskuze se týkala těchto témat: 

- Stav pedagogického sboru a jaké jsou možnosti při hledání nových pedagogických 
pracovníků 
 

- Školní jídelna, téma kvality jídla a hospodaření s jídlem (vznik odpadu - např. 
možnost formy bufetu, kdy si děti samy nandávají tolik, kolik a co chtějí) 
 

- Komunikace s rodiči a debata nad možnou větší participací rodičů v chodu školy a 
jejich zapojení, možnost komunikace se zástupci rodičů ve Školské radě (vytvoření 
nového kontaktního emailu pro rodiče, upozornění přes Bakaláře a zvýraznění této 
informace na webových stránkách)  

- Rodičovská část školní rady zjistí možnosti prezentace zaměstnání rodičů v rámci 
kariérního poradenství.   

 

Schůze byla ukončena v 18:30 předsedou Školské rady.  

 

 

Zapsala:     Štěpánka Tkáčová   ……………………………… 

 

Předseda Školské rady:  Michal Tobrman   ……………………………… 

 

 

 


